
Dz-05.0021.35.2021    

Protokół nr 35/2021 

z obrad XXXV sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza (VIII kadencja 2018-2023) z dnia 

 22 kwietnia 2021 r.  w godz. 18.07 – 19.45,w siedzibie Rady i Zarządu Dzielnicy V 

Krowodrza przy ul. Kazimierza Wielkiego 112/2, w trybie stacjonarno – zdalnym 

 

 Ad 1. Otwarcie sesji. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza Pan Maciej 

Żmuda przywitał obecnych 18 członków Rady (Lista obecności – zał. nr 1 niniejszego 

protokołu), otwierając obrady XXXV sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

 

Ad 2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o zwołaniu sesji oraz projekt porządku obrad 

wraz z projektami uchwał zostały przesłane Radnym (zał. nr 2).  

 

Projekt porządku obrad obejmował: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie uchwały w sprawie opinii dla nadania nazwy „Skwer Stanisława 

Palczewskiego” (Projekt Zarządu) 

4. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 (Projekt Zarządu) 

5. Sprawy bieżące. 

6. Oświadczenia i komunikaty. 

7. Zakończenie sesji.  

 

Ad 3. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii dla nadania nazwy „Skwer Stanisława 

Palczewskiego” (Projekt Zarządu) 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda.  

 

Głos zabrali Radni: p. Mariusz Bembenek , p. Stanisław Wilk, p. Zastępca Przewodniczącego 

Rady p. Edward Tarczałowicz, p. Lech Mikulski, p. Marcin Grega, Przewodniczący Rady  

p. Maciej Żmuda, p. Marta Burzyńska, p. Paweł Potoczek, p. Marzena Kopeć, p. Tomasz 

Friediger oraz p. Daniel Wiśniowski. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 5 głosów; przeciw: 5 głosów; wstrzymujące:8 głosów; 

1 osoba nie brała udziału w głosowaniu; w obecności 19 Członków Rady;  

 

Uchwała nie została podjęta. 

 

Ad 4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych 

do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 (Projekt Zarządu) 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda.  

 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Edukacji p. Marta Burzyńska.  

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 19 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące: 

0 głosów; w obecności 21 Członków Rady;  

 



Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr XXXV/235/2021 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V 

Krowodrza na rok 2021 –zał. nr 3. 

 

Ad. 5. Sprawy bieżące. 

1. Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda: 

- poinformował o niewyjaśnionym przetargu na druk gazetki dzielnicowej  

i wynikającym z tego późniejszym terminem wydania kwietniowego numeru 

„Wiadomości Lokalnych”. 

- przekazał również informację o opóźnieniach związanych z remontem nowej siedziby 

Rady przy pl. Inwalidów 6. W związku z brakiem ostatecznych ustaleń  

z Miejskim Konserwatorem Zabytków prace nie zostały jeszcze rozpoczęte. 

- poprosił radnych o przekazanie zdjęć do identyfikatorów. 

2. Radny p. Mariusz Bembenek: 

- poinformował o organizowanej przez Bibliotekę Kraków wystawie starych zdjęć 

Krowodrzy oraz poprosił radnych o udział i rozpowszechnienie akcji wśród 

mieszkańców Dzielnicy. 

- poruszył temat braku sceny w amfiteatrze wodnego placu zabaw, w parku im. Dra 

Henryka Jordana. Zapytał, czy są podejmowane działania mające na celu odtworzenie 

sceny. Odpowiedzi udzielił Przewodniczący rady p. Maciej Żmuda. 

3. Radny p. Paweł Potoczek: 

- poprosił o zamianę swojego zdjęcia na stronie internetowej Dzielnicy. 

4. Radny p. Lech Mikulski: 

- wyraził swoje obawy w związku z przekazywaniem zdjęć do identyfikatorów, 

z uwagi na  bezpieczeństwo i ochronę danych osobowych. Głos w sprawie zabrał 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, p. Daniel Wiśniowski oraz p. Mariusz 

Bembenek. 

5. Radny p. Marcin Grega: 

- poruszył problem przystanków przy ul. Wrocławskiej i organizacji ruchu na 

skrzyżowaniu ulic Wrocławskiej i Friedleina. Zapytał, czy wpłynęły pisma z Wydziału 

Miejskiego Inżyniera Ruchu odnośnie zaopiniowania wprowadzanych zmian. Głos 

zabrał Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

6. Radna p. Marta Burzyńska: 

- podziękowała radnej p. Marcie Wodyńskiej za udział w pozyskaniu środków na 

budowę hali sportowej przy Szkole Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi nr 12 w 

Krakowie. Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda podziękował Radnej Miasta 

Krakowa p. Teodozji Maliszewskiej za zaangażowanie i złożenie stosownej poprawki 

na sesji Rady Miasta, która umożliwiła przeznaczenie środków z budżetu Miasta na ten 

cel. Głos w sprawie zabrała p. Marta Wodyńska. 

- poprosiła o potwierdzenie informacji o przeznaczeniu terenu przy ul. Urzędniczej na 

budowę boiska i terenu rekreacyjnego dla mieszkańców Dzielnicy. Głos zabrał 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda oraz p. Marzena Kopeć, która wyraziła swoje 

zaniepokojenie obecnym stanem tego terenu. 

7. Radny p. Łukasz Mańczyk: 

- przypomniał o możliwości składania projektów Budżetu Obywatelskiego i akcji 

promującej tegoroczną edycję B.O. oraz inicjatywę lokalną. 

- poinformował o najbliższym posiedzeniu Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego  

i współpracy z organizacjami pozarządowymi w sprawie realizacji zadań budżetu 

dzielnicowego. 
 

Ad 6. Oświadczenia i Komunikaty. 

 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda poinformował radnych o terminie kolejnej sesji, która 

odbędzie się 6 maja 2021 roku oraz poprosił o zwoływanie komisji problemowych  

w pierwszej połowie maja, w  celu omówienia zadań do realizacji w 2022 roku. 

 



Ad 7. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda podziękował członkom Rady za udział w XXXV sesji 

Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

Wobec wyczerpania porządku obrad XXXV sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza prowadzący  

p. Maciej Żmuda zamknął posiedzenie o godz. 19.45. 

 

            Przewodniczący  

Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

 

            Maciej Żmuda 
 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Kulig 


